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De fractie heeft de volgende vragen

Geachte voozitter,

Per brief waren wij door wethouder Vermeulen al op de hoogte gebracht van het aanstaande vertrek

van GO Sharing met haar deelscooters en -fietsen uit Roosendaal. Via het krantenbericht in BN De

Stem (zie HIER) is dat ook publiekelijk gemaakt.

Daar waar het natuurlijk jammer is dat ze gaan, is het wel begrijpelijk kijkende naar de heftige en niet

goed te praten reacties op de (vooral) deelscooters. Hierbij doelen we dan op het in brand steken

en/of in de sloot duwen van deze deelscooters.

Nu GO Sharing dus vertrekt vanwege bezuinigingen en misschien in de toekomst weer terugkomt

hebben we wel vooraf vragen aan het college. Dit in het licht van de commissie van 13 oktober
jongstleden.

De fractie van PvdA Roosendaal heeft hierover de volgende vragen;

1. Kunnen we ervan uitgaan dat het toegezegde gesprek tussen raad en GO Sharing nu (tijdelijk)

van de baan is?

2. Z¡n er al of informeert u de raad als er concullega's van GO Sharing die zich aanbieden bij de

gemeente?

3. Als GO Sharing (of een van de concullega's) weer in beeld komt bij de gemeente, kunt u dan

toezeggen dat u (in tegenstelling tot de eerste ronde met GO Sharing) de raad van te voren

meeneemt in gesprekken over te maken afspraken tussen de aanbieder van deelmobiliteit en

de gemeente?
4. Hoeveel deelscooters zijn er vernield dan wel (ernstig) beschadigd in de maanden dat GO

Sharing actief was in Roosendaal?

S. Heeft de gemeente meebetaald aan het verwijderen van deze vernielde/beschadigde scooters

dan wel het vervangen van deze vernielde/beschadigde scooters?

6. Wat wil het college zeggen tegen de vandalen die het kennelijk een goed idee vonden om hun

frustratie dan wel hun idee van 'lekker buiten actief zijn' te uiten door scooters in de fik te

steken/in de sloot te duwen?
7. ls er zicht op wie de personen uit vraag 6 zijn en wordt er nog strafrechtelijk actie op

ondernomen?

Namens de fractie van PvdA,

Björn Rommens
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Wij beantwoorden de vraag als volgt:

Kunnen we ervan uitgaan dat het toegezegde gesprek tussen raad en GO Sharing nu
(t¡jdel¡jk) van de baan is?

Ja, daar kunt u vanuit gaan. Gezien het vertrek van Go Sharing uit Roosendaal en veel andere

steden, is er op dit moment geen aanleiding om verder met hen in gesprek te gaan.

Ziin er al of informeert u de raad als er concullega's van GO Sharing die zich aanbieden

bij de gemeente?

Er zijn op dit moment geen andere aanbieders. Zodra dit het geval is, infomeren we de raad

direct daarover.

3. Als GO Sharing (of een van de concullega's) weer in beeld komt bij de gemeente, kunt u

dan toezeggen dat u (in tegenstelling tot de eerste ronde met GO Sharing) de raad van te
voren meeneemt in gesprekken over te maken afspraken tussen de aanbieder van

deelmobiliteit en de gemeente?

Dit zeggen we u bij deze toe. Direct nadat duidelijk wordt dat een aanbieder deelmobiliteit in

onze gemeente wil gaan exploiteren, melden wij u dit. Vervolgens gaan we met die partij in

gesprek en geven we u zo snel mogelijk inzicht in het plan met bijbehorende voorwaarden en

condities. Besluitvorming vindt daarna (en op basis van de aangereikte informatie en

overwegingen) plaats.

4. Hoeveel deelscooters zijn er vernield dan wel (ernstig) beschadigd in de maanden dat
GO Sharing actief was in Roosendaal?

Uit informatie van Go Sharing blijkt dat er tientallen scooters vernield/beschadigd/gestolen zijn.

Met name in de laatste 2 weken voor de beëindiging door Go Sharing hebben veel vernielingen

en diefstallen plaatsgevonden.

Heeft de gemeente meebetaald aan het verwijderen van deze vernielde/beschadigde
scooters dan wel het vervangen van deze vernielde/beschadigde scooters?

Nee, alle genoemde kosten zijn voor rekening van Go Sharing. Dit was vanaf de start duidelijk

en vastgelegd in een samenwerkingsovereenkomst. lndien we financieel in deze pilot hadden

geparticipeerd, hadden we mogelijk meer stem gehad in het wel/niet vertrekken uit onze

gemeente. Maar in dat geval had de schade ook op ons verhaald kunnen worden. Dat laatste is

dus niet het geval.

b. Wat wil het college zeggen tegen de vandalen die het kennelijk een goed idee vonden om

hun frustratie dan wel hun idee van 'lekker buiten actief zijn'te uiten door scooters in de

fik te steken/in de sloot te duwen?

Een kleine groep heeft het verpest voor de rest, dat vinden wij erg vervelend voor alle

goedwillende gebruikers. Het spreekt voor zich dat wij dit onbehoorlijke gedrag afkeuren
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7 ls er zicht op wie de personen uit vraag 6 zijn en wordt er nog strafrechtelijk actie op
ondernomen?

GO Sharing heeft geen aangifte gedaan van vernieling of vermissing van scooters of fietsen in

de afgelopen periode. De politie is daardoor helaas niet in de gelegenheid strafrechtelijk

onderzoek in te stellen en daders te achterhalen.

Wijvertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geÏnformeerd

Hoogachtend,

Burgemeester en wethouders van

De secretaris, De




